

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD
MINUTES FOR TUESDAY, DECEMBER 20, 2016**

**West Hollywood City Hall Community Conference Room
at 8300 Santa Monica Boulevard.**

1. **CALL TO ORDER** –Chair Larisa Danilova called the meeting to order at 7:10 P.M.
2. Vice-Chair Farhad Yusupov led the Pledge of Allegiance
3. Roll Call – Board members present: Alex Tolocenco, Diana Volman, Farhad Yusupov, Larisa Danilova, Lyubov Levitan, Anastasiya Lebedeva, Valentina Matiji. Staff Liaison Tatiana Rodzinek.
Andrey Pronin was absent
4. Approval of Agenda: Raisa Aguf made a motion to approve agenda, seconded by Lyubov Levitan. Motion passed.
5. Approval of Minutes of the meeting of November 15, 2016. Alex Tolocenco made a motion to approve, seconded by Anastasiya Lebedeva. Motion passed.

6. ITEMS FROM THE PUBLIC

- A. Cynthia Blatt, West Hollywood Resident, spoke regarding the Holocaust Remembrance Event and expressed her interest in being involved.
- B. Lev Volovik, President of the Unity in Diversity Arts Foundation, spoke regarding programming for the International Women's Day, Victory in Europe Day, Russian Arts and Culture Festival.
- C. Noemi Torres and Karen Eyres spoke regarding the Women Advisory Board's involvement in the International Women Day Celebration.

7. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

None.

8. UNFINISHED BUSINESS

8.A. 16th ANNUAL RUSSIAN ARTS AND CULTURE FESTIVAL 2017 AND RUSSIAN COMMUNITY AWARDS PRESENTATION

Staff provided update on the preparation, scope, submittal and final selection for the RFP. Staff informed the board that the only company that submitted its proposal was Cosmo Events LA and that the selection will have to be approved by the Council. The Company will be in charge of producing the Festival and for all contracts, performers, vendors and other necessary components of the event. Staff also informed the Board that a budget of \$50,000 has been allocated for the 2017 festival and confirmed that the 2017 Festival will be held Sunday, May 21 (from 11 am – 7 pm).

8.B. VICTORY IN EUROPE DAY 2017

Staff reminded members of the upcoming Victory in Europe Day event and asked that they begin considering ideas to discuss at future meetings. Staff confirmed the 2017 budget of \$2000 adding that an additional \$1000 is generally applied for/procured with grant monies.

The Board discussed a Victory in Europe day march including posters of friends, family members and others who were victims of the WWII atrocities. Members also asked that

the city allow for some partial/complete street closures to accommodate the march and its participants.

Alex Tolocenco suggested that staff researches an opportunity to have veterans ride on an open bus.

Farhad Yusupov suggested that it is important to utilize social media more in order to attract more people to participate in the event.

8.C. HOLOCAUST REMEMBRANCE DAY 2017

Staff reminded the board of Holocaust Remembrance Day to be held April 23rd, 2017 and asked members for suggestions and to begin clarifying their vision for upcoming event.

Members discussed the screening of the documentary "Holocaust – is that wallpaper paste?", and generally agreed on the need to educate school age children about this important event. Some members voiced concerns that the screening be limited to age appropriate children.

Members also suggested inviting and introducing Holocaust survivors to young event attendees as a way of impressing a sense of its reality for them.

Cynthia Blatt said that she is the child of Holocaust Survivors and she would like to be involved.

Staff encouraged board members to work with local schools.

8.D. UPCOMING CULTURAL EVENTS

1. The Nutcracker, Friday, December 23rd at 5:00 PM, Fiesta Hall.
2. City of Angels Ballet, Saturday, January 14 at 4 p.m., Fiesta Hall.

9. ITEMS FROM STAFF

There were no items from staff.

10. PUBLIC COMMENTS

There were no comments.

11. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

Chair Larisa Danilova reminded members to complete the mandatory online ethics training.

12. ADJOURNMENT

The Advisory Board adjourned at 8:10 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, January 17, 2017 at the West Hollywood City Hall Community Conference Room at 8300 Santa Monica Boulevard.

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 17th DAY OF JANUARY, 2017.



CHAIRPERSON

ATTEST:



STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 20 ДЕКАБРЯ 2016 ГОДА**

**КОНФЕРЕНЦ-ЗАЛ МУНИЦИПАЛИТЕТА ГОРОДА
8300 SANTA MONICA BLVD., WEST HOLLYWOOD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Лариса Данилова объявила заседание открытым в 7:10 вечера
2. **КЛЯТВА ВЕРНОСТИ** - Заместитель председателя совета Фархад Юсупов читал клятву верности
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Диана Вольман, Лариса Данилова, Раиса Агуф, Александр Толосенко, Фархад Юсупов, Любовь Левитан, Валентина Матиджи, Анастасия Лебедева. Андрей Пронин отсутствовал. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.
4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Раиса Агуф предложила одобрить повестку дня, Любовь Левитан предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Александр Толосенко внес предложение одобрить протокол заседания от 15 ноября 2016 года, Анастасия Лебедева предложила поддержать предложение.
6. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**

А. Синтия Блатт, жительница Западного Голливуда, говорила о мероприятии, посвященном дню памяти жертв холокоста и выразила желание принять участие в мероприятии.

В. Лев Воловик, президент фонда Unity in Diversity Arts Foundation, говорил об участии фонда в проведении мероприятий.

С. Ноеми Торрес и Кэрен Ийрес говорили об участии совета женщин в праздновании международного женского дня.
7. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**

Комментариев не было.
8. **НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ**

**8.А ПРОВЕДЕНИЕ ФЕСТИВАЛЯ РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ 2017 И ЦЕРЕМОНИИ
ВРУЧЕНИЯ НАГРАД В РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЕ**

Татьяна Родзинек сообщила совету о процессе отбора кандидатур для проведения фестиваля. Татьяна сообщила, что в результате объявления о приглашении желающих компаний по организации фестиваля, город получил только одно предложение, представленное Cosmo Events LA. Данный выбор должен быть одобрен городским советом. Бюджет фестиваля составляет 50 000 долларов и будет проводиться в воскресенье 21 мая, 2017 года с 11 часов утра до 7 часов вечера.

8.В. ПРАЗДНОВАНИЕ ДНЯ ПОБЕДЫ

Татьяна Родзинек попросила членов совета продумать идеи проведения мероприятия.

Татьяна Родзинек подтвердила, что бюджет мероприятия, выделенный городом составляет 2000 долларов и в дополнение будет получен грант на 1000 долларов. Члены совета обсудили подготовку марша Бессмертного Полка. Члены совета также попросили сотрудников выяснить, возможно ли частичное закрытие улиц.

Алекс Толосенко предложил арендовать автобус для ветеранов.
Фархад Юсупов предложил активнее использовать социальные сети при подготовке мероприятия.

8.С. ДЕНЬ ПАМЯТИ ЖЕРТВ ХОЛОКОСТА

Татьяна Родзинек попросила членов совета продумать идеи проведения мероприятия. Напомнила, что дата проведения церемонии выбрана следующая: Воскресенье, 23 апреля 2017 года.

Члены совета обсудили показ документального фильма "Холокост – это клей для обоев?" Члены совета согласились, что цель мероприятия - просвещение молодого поколения и необходимо привлечь к церемонии как можно больше школьников и студентов. Члены совета предложили пригласить переживших холокост для знакомства с молодежью.

Синтия Блатт сказала, что она является ребенком переживших холокост и хотела бы принять участие.

Сотрудники предложили членам совета работать со школами.

8.D. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ

1. Щелкунчик, пятница, 23 декабря 5:00 часов вечера, Фиеста Холл, Пламмер Парк.
2. City of Angels Ballet, выступление. Суббота, 14 Января в 4 часа дня в Фиеста Холле Пламмер Парка.

9. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Сообщений не было.

10. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

11. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Председатель Лариса Данилова напомнила членам совета о необходимости пройти курс этики поведения.

12. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 8:10 вечера. Следующее заседание состоится в здании мэрии Западного Голливуда, в конференц-зале на первом этаже, по адресу 8300 Санта Моника бульвар, в регулярно назначенное время во вторник, 17 января 2017 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 17 ЯНВАРЯ 2017 ГОДА.



ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:



СОТРУДНИК ГОРОДА